
LÕalcalde de Vidreres critica la manca dÕagilitat de Territori en

la millora de la C-63

Jordi Camps apunta que el Govern podria aprovar el projecte al setembre i

licitar les obres a la primavera

Una ram de f lors en forma de f lamenc homenatja una

v�ctima mor tal a la C-63 ACN.

LÕalcalde de Vidreres, Jordi Camps, ha criticat la lentitud amb qu�

el Depar tament de Vicepresid�ncia Pol�tiques Digitals i Territori

afronta la millora de la carretera C-63. ÒLa Generalitat havia de ser

�gil i no ho ha estatÓ, ha lamentat el batlle. Camps ha recordat que

aquesta via connecta amb Lloret de Mar i durant lÕestiu hi passen

molts turistes. Aix� suposa un perill per als ve�ns de les

urbanitzacions que hi ha al voltant, ja que han dÕaccedir a casa

seva amb les incorporacions que hi ha a la via, patint accidents a

causa de lÕelevada velocitat que por ten alguns vehicles. Fonts de

Territori af irmen que aprovaran el projecte de millora al setembre i

licitaran les obres a la tardor.

En els primers vuit mesos dÕaquest 2022 tres persones han mor t a causa dÕaccidents a la C-63 dins del terme

municipal de Vidreres. Es tracta dÕun tram limitat a 80 km/h i que compta amb diversos accessos a

urbanitzacions que hi ha al municipi (Terrafor tuna, Puigvent�s i Aiguaviva Parc). Aquests accessos, a m�s,

incorporen girs a lÕesquerra que suposen un perill per aquells vehicles que volen accedir-hi.

El motiu �s que la resta de vehicles van a molta velocitat i en alguns casos se superen els 80 km/h permesos.

Aix� fa que sigui una via amb una accidentalitat elevada. Des de lÕAjuntament de Vidreres havien insistit en

diverses ocasions a la Generalitat la necessitat de resoldre aquesta situaci�.

Un accident amb quatre v�ctimes mor tals lÕestiu del 2018 va fer que la situaci� canvi�s i des de Territori

acceptessin renovar la carretera. Des dÕaquell moment, per�, sÕha fet el projecte per� no sÕha arribat a aprovar

mai. Es preveuen fer tres rotondes als accessos de les urbanitzacions per garantir que els ve�ns poden entrar i

sor tir amb seguretat, al mateix temps que els vehicles es veuran obligats a reduir la velocitat.

Des dÕaquell 2018, per�, Jordi Camps assegura que han ÒpressionatÓ tot el que han pogut al Govern perqu�

acceler�s les obres, per� no ha estat aix�. ÒMentrestant, continuen havent-hi accidentsÓ ha incidit lÕalcalde de

Vidreres.

Per aix� critica que el Govern Òhavia de ser �gil i no ho ha estatÓ. Segons el batlle, el motiu �s que des de

Territori han cregut que hi havia altres obres priorit�ries abans que la millora de la C-63 i aix� ha fet que Òhagin

anat passant els anysÓ. ÒEns hagu�s agradat que quan ho vam demanar sÕhaguessin posat les pilesÓ, ha recordat

Camps.

Territori preveu aprovar el projecte al setembreLÕalcalde ha explicat que el Govern t� la intenci� dÕaprovar el

projecte de la carretera aquest setembre. Despr�s, caldr� esperar sis mesos dÕexposici� p�blica i f inalment les

obres es licitaran a la primavera. La previsi� de Territori �s que es tardi un any a fer la millora dÕaquesta via i



lÕobjectiu �s que a mitjans del 2024 ja estigui acabada.

Fonts de Territori, per�, asseguren que el projecte s'aprovar� el setembre i la intenci� �s licitar les obres al llarg

de la tardor.ÊÊ

La inversi� �s dÕuns 3,2 milions dÕeuros en un tram de 3,5 km i es preveu fer dues rotondes noves als accessos

dÕAiguaviva Parc i Terrafor tuna i tancar la mitja rotonda que hi ha a Puigvent�s. A m�s hi haur� un carril central

de gir i un separador central zebrat.
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